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 Milí naši Modrovčani,

„Dedinka ako sa patrí, Modrovka ako sa patrí:)“ prečo takéto konštatovanie hneď na úvod? Vždy keď cestujem po
Slovensku tak sa rád pozerám ako sa „prebíjajú“ naše malé dedinky. Či sú ošuntelé, alebo sa snažia urobiť aj z
mála veľa. Niektoré sa pýšia krásnou zvonicou, kostolíkom, zbrojnicou. V iných dominuje historický rušeň, bocianie
hniezdo, či kvetinový erb obce. Každá ma svoje čaro, svoje radosti a svoje starosti. Ak prechádza niekto autom cez
našu Modrovku tak má na načerpanie atmosféry ani nie 30 sekúnd. Zbadá krásne pole, chodník,  nový obvod,
cintorín, mláťačku, škôlku, ihrisko, zvoničku, obecnú úrad s kultúrnym domom, reštauráciu. Prajem si aby, každý kto
tadiaľto prejde, aby si povedal „Waaw, taká malá obec a aká pekná, isto tu žijú fajn ľudia, ktorým záleží na tom ako
sa im tu žije.“ A veru môžem potvrdiť, že sú tu takí ľudia a ďakujem všetkým ktorým tomu prispievajú.

Keď idem s deťmi na bicykli sa vyvetrať a niekto sa ma spýta „Čo nové Vladimír v obci?“ tak skúsim pribrzdiť a
zhrnúť to: 
„ No bude Stavanie mája v piatok 28.4. o 17:30 v Majami – hasiči ako vždy. A budú aj zabíjačkové špeciality – isto
príď. Po stavaní mája spravíme aj zastupiteľstvo tiež v Majami o 18:30 – také voľnejšie, ale ak prídeš veľa sa dozvieš
aj o Šáchore.“

A čo ešte nové:

„ Zas začíname s kosením – nekonečný príbeh. Hasiči na jedničku pracujú s mládežou. A premiér Heger nám
poslal zo svojej rezervy 8 877 EUR na nové kúrenie do škôlky, rozpadá sa nám podlaha v kultúraku, musíme s tým
niečo robiť, ale podarilo sa nám aspoň okná vymeniť v tej kuchynke vedľa sály. Podali sme projekt na ihrisko s
altánkom na ministerstvo, tak dúfam víde.“

Prajem krásnu prechádzku po našej Modrovke a pokoj v našich domácnostiach
starosta obce 
Ing. Vladimír Balaj
0908 286 201

1/2023 



  Vážení spoluobčania, ani sme sa nenazdali a tretina roku 2023 je za nami. Prišla jar a s jej príchodom sa v
prírode každoročne vytvárajú podmienky pre zvýšené nebezpečenstvo vzniku požiarov. Za nebezpečné sa
považuje najmä jarné obdobie a obdobie dlhotrvajúceho suchého a teplého počasia, ktoré vytvára priaznivé
podmienky pre vznik požiaru a jeho rozšírenie. S jarným obdobím je spojené „jarné upratovanie“, kedy väčšina z
nás dôkladne poupratuje všetky obytné i hospodárske budovy, odstraňujeme nepotrebné predmety a prebytočný,
väčšinou horľavý materiál. Snažíme sa, aby okolie našich domov, dvorov i záhrad bolo dokonale vyčistené. Odpad
potom likvidujeme čo najjednoduchším spôsobom, čiže spálením. Pri tejto činnosti si občania často zamieňajú
pojmy spaľovanie a vypaľovanie a veľa občanov vypaľuje porasty bylín, kríkov a stromov a zakladá oheň v
priestoroch a na miestach, kde môže dôjsť k jeho rozšíreniu, čo je podľa zákona o ochrane pred požiarmi
zakázané. Podľa § 61 ods. 4 písm. f) zákona o ochrane pred požiarmi môže okresné riaditeľstvo Hasičského a
záchranného zboru za takúto činnosť uložiť fyzickej osobe pokutu v správnom konaní až do výšky 331 eur, alebo
do 100 eur v blokovom konaní. Následkom vypaľovania suchých porastov hrozí veľké nebezpečenstvo vzniku
nežiaducich požiarov, rozšírenia požiarov na susedné objekty napr. rodinné domy, hospodárske budovy, stohy
slamy, lesné porasty a iné, pri ktorých nielenže vznikajú veľké materiálne škody, ale dochádza aj k ohrozeniu
zdravia a života občanov. Zákon nezakazuje fyzickým osobám – občanom spaľovať horľavé látky na voľnom
priestranstve, pri ich spaľovaní treba však postupovať veľmi opatrne. 

   Ak horľavé látky, rastlinné zvyšky a organický odpad zo záhrady, nie je možné spáliť v palivových spotrebičoch
alebo ináč zhodnotiť, je možné ich spáliť na voľnom priestranstve a fyzická osoba – občan dodržiava tieto
opatrenia: 
a) sleduje klimatické a poveternostné podmienky a kontroluje miesto spaľovania z hľadiska protipožiarnej
bezpečnosti, 
b) ukladá horľavé látky do upravených hromád vo vzdialenostiach, z ktorých neohrozia sálavým teplom alebo
odletujúcimi horiacimi časticami okolité objekty a iné skladované alebo uložené horľavé materiály ani porasty, 
c) zabezpečí potrebné množstvo vhodných hasiacich prostriedkov, pracovné náradie na zabránenie rozšírenia
ohňa a vhodný spojovací prostriedok na privolanie hasičskej jednotky, 
d) vykonáva kontrolu stavu miesta spaľovania a priľahlých priestorov v priebehu celého spaľovania, 
e) po skončení spaľovania vykoná dohasenie zvyškov po spaľovaní a skontroluje okolie. 

  Spaľovanie nie je jediný spôsob, ako sa zbaviť biologického odpadu, je možné zbaviť sa ho napr.
kompostovaním, čím zabránime vzniku požiarov. Veríme, že týmito informáciami si získame Vašu podporu a
podarí sa nám uchrániť prírodu pred zbytočnými stratami.
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Zo života DHZ Modrovka
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  Čo sa týka našej činnosti za prvú tretinu roka, tá sa sústredila najmä na prácu s mládežou a prípravu družstiev na
hasičskú súťaž mladých hasičov. V podstate celú zimu sme sa spolu stretávali, či už v Kultúrnom dome na
Modrovke, alebo v telocvični Základnej školy v Lúke na spoločných tréningoch. Mnohokrát tie tréningy ani
neboli tak o hasičskej problematike, ako o utužovaní kolektívu trávením spoločného času. Spolu sme hrávali
futbal, basketbal či vybíjanú, či kreslili obrázky s hasičskou tematikou. Keď však bolo treba zabrať, s deťmi sme
poctivo nacvičovali všetky disciplíny potrebné na súťaž. Mnoho času sme strávili viazaním uzlov, určovaním
vecných prostriedkov, zdolávaním bariér, stáčaním hadíc či hasičskou štafetou. Postupnými krokmi sme deti učili
novým disciplínam a ukazovali im čaro hasičského športu tak, aby sme ich čo najlepšie dokázali pripraviť na
meranie si síl s ostatnými mladými hasičmi. 

  A toto meranie prišlo 1. apríla 2023, kedy sme sa zúčastnili hasičskej súťaže v Senici, zvanej Chodbovica. Nebola
to klasická súťaž v exteriéri, ale konala sa v areáli Základnej školy a pretekárska dráha bola po chodbách v budove,
pričom deti museli zdolávať prekážky na štyroch poschodiach. Na túto súťaž sme postavili dve družstvá. V
chlapčenskom tíme sa zúčastnili Ábel Adam, Prekop Kristián, Prekop Thomas, Riška Matúš a Turovský Dávid.
Dievčatá DHZ Modrovka reprezentovali v zložení Bačová Sofia, Gajdošech Ella, Hanzlíková Nina Karolína,
Majková Marianna a Prekop Sara. Náhradníkom, pripraveným zaskočiť v prípade zranenia niektorého z členov
bol náš najmladší hasič Brázdil Oliver. Táto súťaž je pomerne prestížnou súťažou, pretože sa na nej zúčastnilo
dovedna 66 družstiev z celého Slovenska, rozdelených do kategórii Chlapci, Dievčatá a Prípravka do 6 rokov.
Najviac družstiev tu bolo zo Záhoria, najmä okresu Senica, no boli tu družstvá aj z Trnavského, Galantského,
Púchovského či Staro Ľubovnianskeho okresu. Z nášho okresu sa súťaže okrem nás zúčastnili aj malí hasiči z
Čachtíc, Kálnice a Zemianskeho Podhradia. 

  Súťaž začínala na prízemí spojením sacieho vedenia a pokračovala po schodoch na prvé poschodie kde na
pretekárov čakala štafeta dvojíc, preliezanie rebríkovej steny a určovanie vecných prostriedkov. Potom rýchly beh
hore schodmi na poschodie druhé, kde sa viazali uzly, preskakovala vodná priekopa a zhadzovali kolky pomocou
hadice. Na treťom poschodí sa odohrávala posledná disciplína, „Lodičky“, teda prekonanie chodby pomocou
dvoch žineniek. Ako sa neskôr ukázalo, táto disciplína nám urobila najväčšie problémy, pretože žinenky s ktorými
sme trénovali v telocvični pamätajú hádam ešte Masaryka, sú ťažké a neforemné. Na súťaži však boli nové, ľahké
žinenky ktoré našim Modrakom samé „lietali“ po chodbe a o prešľapy a s tým spojené trestné body nebola núdza.
Neberieme to však ako výhovorku, skôr ako poučenie do budúcna. Po tejto disciplíne nasledoval už iba beh dolu
schodmi na prízemie do cieľa. Chlapci napokon zvládli túto dráhu s časom 5 minút a 17 sekúnd, čo v konečnom
zúčtovaní stačilo na 20. miesto spomedzi 40 chlapčenských družstiev. Dievčatá si zaknihovali rýchlejší čas a dráhu
zvládli prebehnúť za 4 minúta a 47 sekúnd. To im vynieslo 13. miesto z celkového počtu 21 dievčenských
družstiev. 
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Paralelne s touto súťažou prebiehala aj individuálna súťaž vo viazaní uzlov. Úlohou súťažiacich bolo čo
najrýchlejšie uviazať 4 uzly – plochú spojku, lodnú slučku, tesársky uzol a úväz na prúdnicu. Tejto súťaže sa
zúčastnili 4 naši Modraci. V kategórii dievčat to boli Sara Prekop (celkovo 24. miesto), Sofia Bačová (26) a Ella
Gajdošech (30). Za chlapcov sa súťaže zúčastnil iba Thomas Prekop a skončil na 17. mieste. Celkový dojem zo
súťaže je skôr pozitívny. Bola to pre nás nová skúsenosť a pre deti veľká výzva ukázať, čo v nich je. Hanbu sme si
určite neurobili a získali sme veľmi veľa poznatkov, ktoré nám pomôžu s prípravou detí na budúci rok. Veľmi
pekne sa chcem poďakovať najmä našej hlavnej trénerke Evke Potočkovej za jej snahu, obetavosť a prístup k
výchove mladých hasičov. Bez nej by sme určite nemali Modrakov, nepostavili dve družstvá a nezúčastnili by sme
sa súťaže. Veľké ďakujem patrí aj veliteľovi DHZ Mariánovi Ábelovi a Zuzke Prekop za pomoc s tréningami a
sprevádzanie detí na súťaži. Celý tím je skvelou reprezentáciou nášho zboru a obce!

  Zásahová činnosť DHZ Modrovka nebola v uplynulom období výrazná. Našťastie v okolí nebol hlásený žiaden
požiar ani iná mimoriadna udalosť. Zasahovali sme „iba“ pri troch spadnutých stromoch. Najskôr to bolo 21.
januára, keby sme zaznamenali až dva technické výjazdy. Prvý spadnutý strom bol nahlásený v obci Lúka pri
vjazde do areálu vodného zdroja v lokalite Kaplna. Po príchode na miesto jednotka DHZ našla spadnutý agát,
ktorý pomocou motorovej píly porezala a cestu opäť sprejazdnila. V ten istý deň bol nahlásený aj druhý spadnutý
strom – orech . ten spadol v obci Modrovka pri vjazde do lokality Borový Jarok vedľa domu p. Petra Urbana. Aj
ten jednotka DHZ porezala pomocou motorovej píly a cestu sprejazdnila. Napokon tretí spadnutý strom bol
nahlásený dňa 5. februára. Tentokrát sa jednalo o agát na miestnom cintoríne, spadnutý pred Domom smútku.
Poďakovanie za zásahy patrí veliteľovi Mariánovi Ábelovi a členom DHZ Silvestrovi Tulisovi, Vladimírovi
Balajovi, Miloslavovi Bačovi a Danielovi Okruckému.

  V sobotu 25. februára sa v Kultúrnom dome v Modrovke konala Výročná členská schôdza DHZ Modrovka, na
ktorej sa zúčastnilo 16 členov, jeden hosť a delegát Územnej organizácie Dobrovoľnej požiarnej ochrany z
Nového Mesta nad Váhom. Na schôdzi predniesol výročnú správu p. Ábel, o hospodárení a pláne rozpočtu na
tento rok oboznámila členov p. Potočková a plán hlavných úloh predostrel p. Okrucký. Napokon si slovo zobral
delegát Územnej organizácie, ktorý nás povzbudil v ďalšej práci a oboznámil nás s novinkami na Dobrovoľnej
požiarnej ochrane SR. Býva zvykom že delegátmi bývajú buď územný predseda, veliteľ, či niekto z členov pléna.
No ku nám zavítal ako delegát Prezident DPO SR, pán Jozef Smolinský, čo nás potešilo a prekvapilo zároveň,
pretože, ruku na srdce – koľko zborov sa môže pochváliť že na ich Výročnú členskú schôdzu príde najvyšší
predstaviteľ DPO? Na schôdzi sa tiež prijali za členov DHZ Ábelová Kristína, Bača Miloslav a Prekop Zuzana,
čím sa náš počet zvýšil na aktuálne 23 členov. Na záver prebehla konštruktívna diskusia v rámci ktorej boli
ocenení dvaja členovia DHZ Čestným uznaním Územnej organizácie v Novom Meste nad Váhom. Jednalo sa o
Evku Potočkovú a Mariána Ábela, ktorí dostali ocenenie najmä za prácu s mládežou, činnosť vo výbore DHZ a
svedomitý prístup k hasičskej problematike. Ešte raz im touto cestou gratulujem. 
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   To, že sa ako zbor dostávame do povedomia na okresnej úrovni čoraz viac a čoraz výraznejšie sa potvrdilo aj pri
organizovaní okresného Inštruktážno – Metodického Zamestnania, teda akejsi schôdze predstaviteľov DHZ z
celého okresu Nové Mesto nad Váhom. Za organizátora sme boli vybraní práve my a tak sa schôdza konala dňa 15.
apríla v Kultúrnom dome v Modrovke. Zúčastnil sa ho nielen kompletný výbor Územnej organizácie a približne 80
členov DHZ z celého okresu, ale opäť nás navštívil aj prezident DPO SR pán Jozef Smolinský. Schôdzu ukážkovo
zahájil starosta obce a zároveň tajomník DHZ, pán Vladimír Balaj. Všetkých prítomných srdečne privítal a zároveň
ocenil účasť s tým, že stále sú medzi nami ľudia, ktorí sa vo svojom voľnom čase venujú pomoci a práci v DHZ. Celá
akcia bola opäť výbornou reprezentáciou nášho zboru a obce v okrese. Ďakujem za pomoc s prípravou podujatia p.
Evke Potočkovej, p. Zuzke Prekop a p. Vladimírovi Balajovi. Hoci sme len malá obec a ani náš zbor nepatrí medzi tie
najväčšie, som rád, že sa v ňom nájdu ľudia, ktorí neváhajú priložiť ruku k dielu a pomôcť dobrej veci. V najbližšej
dobe nás čaká stavanie mája, účasť na okresnej súťaži s malými hasičmi, príprava podujatia pri príležitosti MDD, či 3.
ročník súťaže vo varení gulášu. Verím, že do týchto akcií sa zapojí čo najviac našich členov a spoločnými silami
prispejeme k tomu aby to boli všetko veľmi pekné akcie na ktorých sa zabavia všetci bez rozdielu. A stále verím tomu,
že sa na súťaže raz vrátime aj ako družstvo dospelých 😊

               Daniel Okrucký
               Predseda DHZ Modrovka



V našej škôlke je veľa nového - divadielka, zaujímaví hostia, krásna výzdoba, veľa aktivít. 

Ale nateraz je najdôležitejšie povedať  "ĎAKUJEME"  - našej pani školníčke Janke Pánikovej za 25 rokov
obetovaných našej Materskej škôlke. Vďake nej bola skromná škôlka vždy krásne uprataná, čistá, vzorová.
Priniesla do škôlky vždy hrejivý pocit domova a svojim úsmevom vždy zachránila aj neľahkú situáciu. Sama
spomína aj na ľahké, aj ťažšie situácie. Každopádne sa nedá zhrnúť poďakovanie za 25 rokov práce do pár
viet, preto nám zostáva jej a jej rodine zapriať veľa Poženania, Zdravia a Osobnej radosti do ďalšieho života:)

Praje kolektív celej obce Modrovka
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Čo nového  v našej materskej škôlke v Modrovke?

 



Poľovnícke okienko  

JAR ČAS POKOJA

Zo všetkých strán počujeme o globálnom otepľovaní a realita i v našich končinách nám to dokazuje deň čo
deň, rok čo rok. Minuloročné leto nám to dokázalo okrem vysokých teplôt aj extrémnym suchom v našom
regióne. Jeho následky ešte nevidíme, ale je dosť možné, že už čoskoro nám to ukážu koruny stromov v
našich lesoch. Stále pevne veríme, že sa zazelenajú všetky, ale počítame aj s horšími scenármi. Pôda našich
hôr je totiž veľmi špecifická, podložie je vápencové a vsakuje doň takmer všetka voda, čo spadne v zrážkach.
Preto v našich chotároch netečie žiadny potok a len sem-tam sa nájde malá studienka. 
Oteplenie sa prejavuje aj počas zím, ktoré sú v našich podmienkach čoraz miernejšie a chudobnejšie na
snehové zrážky. Teploty sa len zriedka dostanú pod bod mrazu na dlhšie obdobie. V poslednej zime sme
zaznamenali len jeden týždeň s extrémne nízkymi teplotami, kedy aj počas dňa teplota nevystúpila nad nulu.
Na konci tohto týždňa nás však ani príliš neprekvapilo extrémne oteplenie a dážď. 
Všetky tieto faktory ovplyvňujú aj život zveri v našich horách ako i životy nás poľovníkov. Zver síce má
menej prirodzenej potravy ale prežíva omnoho ľahšie obdobia bez snehu a ľadu. Potravu si hľadá pod lístím,
kde sú stále konzumovateľné zvyšky plodov lesných drevín ako napríklad dub alebo buk alebo ohryzom
pukov a kôry mladých drevín, navštevuje žiaľ aj poľnohospodárske plodiny. Hlavným cieľom poľovníkov v
tomto období je udržať zver mimo území, kde môže lesníkom alebo poľnohospodárom spôsobiť škody. Za
týmto účelom predkladáme zveri dostatok kvalitného objemového krmiva – najmä sena, dužinaté krmivo –
napríklad siláž a kamennú soľ. Okrem toho zver lovíme, aby sme dosiahli optimálnu vekovú štruktúru a
znížili početné stavy na udržateľnej miere. Jadrové krmivo používame len v obmedzenej miere, ktorú nám
dovoľuje zákon s rovnakým cieľom. Pretože sú klimatické podmienky teplejšie, aj možnosť efektívne
expedovať potrebné dávky krmiva a vykonávať odstrel je omnoho komplikovanejšia. Napriek tomu sa nám v
každej sezóne podarí splniť resp. prekročiť plán lovu stanovený na danú poľovnícku sezónu. To nám potvrdil
aj poľovnícky hospodár na výročnej členskej schôdzi, ktorá sa konala 11.03.2023 v KD Modrovka. 
Po poľovníckej sezóne však náš život pokračuje a život v prírode sa obnovuje. Preto v jarnom období
rešpektujeme zmeny, ktoré v prírode nastávajú a snažíme sa, aby mala zver maximálny pokoj a mohla v kľude
privádzať na svet svoje potomstvo. Revír navštevujeme hlavne za účelom opravy, čistenia a dezinfekcie
kŕmnych zariadení a solísk. Čistíme napájadlá a ak je to možné začneme pripravovať zásoby na ďalšiu sezónu.
Okrem toho zver pozorujeme a zberáme zhody, ktoré zvyčajne zanecháva na miestach, kde sa v tomto čase
zdržuje. Od februára až do apríla postupne jelene zhadzujú svoje ozdoby od najstarších po mladšie a tieto
potom môžeme nájsť na rôznych miestach – na lúkach, okrajoch lesov, medziach, pri napájadlách či
krmelcoch. I keď je na zber parožia potrebné povolenie, sme tolerantní voči nepoľovníkom, ktorí radi chodia
do prírody a občas niečo nájdu a ponechajú si to. Čo však nerešpektujeme je úmyselné naháňanie a stresovanie
zveri za účelom získania jej parožia. 
Tak ako iné roky i tento rok sme si na jarné obdobie naplánovali čistenie revíru od odpadkov, ktoré v ňom
zanechali ľudia. I po rokoch sú tam miesta, ktoré potrebujú zásah a hĺbkovú očistu. Veríme, že všetci ľudia
začnú vnímať prostredie v ktorom žijeme a hýbeme sa ako svoje vlastné zrkadlo a ako odkaz pre budúce
generácie a priložia ruku k dielu, aby sme sa nemuseli hanbiť sami pred sebou. 

Marian Ábel



Zopár atikvít z našej obce objektívom

Obecná brigáda na cintoríne

Čistenie obce od náletov

Nové okná v kuchyni KD



Historické okienko
Školstvo v Modrovke
Do roku 1937 všetky deti z našej obce chodili do školy v Modrovej. Bola to katolícka škola. Evanjelické deti chodili ešte
niekoľkokrát do týždňa do obce Lúka na vyučovanie náboženstva, ktoré učil Štefan Krajčík. Mal dom s jednou izbou,
svojich desať detí a v takýchto podmienkach dokázal učiť.
Žiaci ale museli poslúchať a učiť sa, lebo bol veľmi prísny. Nielen u neho, ale u všetkých učiteľov bola častou výchovnou
pomôckou palica alebo tvrdá ruka.
5.augusta 1937 bola v Modrovke zriadená jednotriedna obecná ľudová škola. Chodilo do nej 18 chlapcov, 18 dievčat. Škola
bola prerobená z obecnej pastierne. O nejakom hygienickom štandarde sa asi hovoriť nedalo. Dnes je táto budova majetkom
rodiny Tichej. Prvým učiteľom bol Ján Suttor, rodák zo Spišského Podhradia.
28. februára 1938 navštívila našu školu vzácna osobnosť – škôldozorca, ktorý mal na starosti oblasť Nového Mesta nad
Váhom a Myjavy – Karol Treský.
Na prelome rokov 1938-1939 naša škola nemala učiteľa, žiaci navštevovali školu v Lúke, vyučoval Ján Ružek. Dnes je v tejto
budove zriadené centrum pre matky s deťmi.
Od 4.septembra 1939 začal v Modrovke vyučovať Martin Haruštiak. Jeho manželka Emília učila dievčatá ručné práce.
Pochádzali z Lubiny. Do školy vtedy chodilo 17 chlapcov a 18 dievčat.
V školskom roku 1940-1941 poprosilo riaditeľstvo školy „Okresnú starostlivosť o mládež“ o pomoc s obuvou pre dvoch
chudobných žiakov. Deti obuv dostali.
15. augusta 1942 mali žiaci, ale aj celá obec veľmi smutný deň. Auto, ktoré prechádzalo cez dedinu zrazilo a usmrtilo žiaka
1.ročníka Aladára Potočka. Tragédia hrozná, veď tých áut cez našu malú Modrovku chodilo asi „trocha“ menej ako dnes a aj
rýchlosť bola zrejme iná...Keď sa dnes prejdeme po cintoríne, nájdeme tam detský hrob s fotkou malého chlapčeka, tabuľka s
textom však už podľahla času. Bol to strýko našej súčasníčky Martiny Šutovskej.
Milí občania, v archívoch nachádzame viacej informácií o našich školách, tak pokračovanie bude v ďalšom čísle.

Spracovla pani Okrucká



Gratulácia patrí:
 

Hulmanová Zdenka 70r.
Struhárik Vladimír 65 r.

Potoček Pavol 75 r.
Hubinský Jozef 70 r.
Tulisová Helena 70 r.

Ištoková Anna 75 r.
 
 
 
 
 
 

POZVÁNKA NA ZASADNUTIE OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA
Na základe §12, ods.1 zákona č. 369/1990 Z.z. Zákona o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov
Vás pozývame na zasadnutie obecného zastupiteľstva, ktoré sa bude konať dňa:
28.4.2023 /piatok/ o 18:30 hod. v zadnej časti reštaurácie Majami.
Program :
1.Otvorenie zasadnutia
2.Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3.Informácie z diania Obce a Obecnej vodohospodárskej spoločnosti Šáchor
4.Schálenie záverečného účtu obce
5.Predaj, zámena pozemkov /23m2, 9m2/ p.č.398/4 k.u. a reg.E-KN, p.č.219/71 a 219/72
6.Menovanie nových členov DHZ
7.Diskusia 
8.Záver

„OBECNÉ NOVINY OBYVATEĽOV OBCE MODROVKA "ZVONIČKA"“, občasník,  vydavateľ : Obec Modrovka, č. 35, 916 35  Modrovka, IČO: 00687243,  dátum vydania : apríl
2023, poradové číslo : 1/2023, 3.ročník, výtlačok zdarma, evidenčné číslo : EV 5844/19

Pozývame Vás na
STAVANIE MÁJA pred
reštauráciu MAJAMI v

28.4.2023 /piatok/ o 17:30 
 spojenú s ochutnávkou
zabíjačkových špecialít


